

韩国
Korea

生态乐园主题公园
道头洞彩虹海岸路
龙头岩
夜游-龙渊吊桥
绿茶博物馆
JEJUDANG面包咖啡店
9.81公园
泰迪熊主题博物馆
月汀里海滩

城山日出峰
海豚观赏游船
济州水世界
天帝渊瀑布
每日偶来市场
橘子果酱DIY体验
东门市场
七星路购物街

济州岛
jeju island

新加坡
Singapore

TOUR CODE: JA-KAJJ7

行程亮点

★ 济州岛

生态乐园主题公园
道头洞彩虹海岸路
龙头岩
夜游-龙渊吊桥
绿茶博物馆
jejudang面包咖啡店
9.81公园
泰迪熊主题博物馆
月汀里海滩
城山日出峰
轨道自行车
海豚观赏游船
济州水世界
天帝渊瀑布
每日偶来市场
橘子果酱DIY体验
东门市场
七星路购物街

特色美食

B/5 L/5 D/5

酒店住宿

★ 全程入住5N4★星级酒店

Imagine
your
Korea

TA00671 COMPANY & GST REG.NO: 198901122H

KOREA
TOURISM
ORGANIZATION

JUN-AIR
TRAVEL
经典旅游策划机构

7天5晚 济州岛 环线悠闲游

生态乐园主题公园 · 泰迪熊博物馆 · 9.81公园 · 济州水世界



DAY1

新加坡 - 济州岛

- 今晚齐集新加坡樟宜国际机场，搭乘舒适的航班飞往素有蜜月岛之称的**济州岛**。开启一段精彩纷呈的韩国魅力之旅。

DAY2

餐：午/晚

济州岛

宿：HOTEL SHALOM JEJU/GLOUCESTER HOTEL JEJU或同级

- 游览生态乐园主题公园/道头洞彩虹海岸路/龙头岩/夜游-龙渊吊桥：**抵达济州国际机场后，由专业导游接机，后前往游览【**生态乐园主题公园**】以英国手工制作、仿19世纪鲍德温蒸汽火车的“林肯小火车”为特色，连接整个生态空间，带领游客深入森林、湖泊与花园之中。【**道头洞彩虹海岸路**】是一个集美景、安全、便捷与文化体验于一身的打卡圣地。无论是短暂停留还是慢节奏旅行，它都能为您提供独特的彩虹之旅和海岸风情。【**龙头岩**】揭开“化为岩石的龙”的传说！此处位于济州北部海岸的熔岩地貌酷似一条从海中腾起的龙头。【**夜游-龙渊吊桥**】夜晚桥体会亮起彩灯，与静谧湖面、周围常绿树木交相辉映，构成绝美景致，是当地知名的夜间散步去处。

DAY3

餐：早/午/晚

济州岛

宿：HOTEL SHALOM JEJU/GLOUCESTER HOTEL JEJU或同级

- 游览绿茶博物馆/jejudang面包咖啡店/9.81公园（含ATV重力赛车）/泰迪熊主题博物馆：**早餐后，前往游览【**绿茶博物馆**】是韩国首座正式茶文化博物馆，致力于传播韩国茶叶历史与传统茶文化。【**jejudang面包咖啡店**】是一家集面包、咖啡、农场体验与亲子友好于一体的大型咖啡面包馆，适合喜欢自然风、想拍照打卡、也想享受一杯好咖啡和新鲜面包的旅客。【**9.81公园**】（含ATV重力赛车）是一座结合自然与科技的赛车乐园，用最环保的方式点燃内心的激情。坐上赛车，从山顶顺势而下，每一次转弯都让人心跳加速。【**泰迪熊主题博物馆**】展示自1900年代至今的各类泰迪熊，生动再现历史事件场景，甚至包含电动泰迪熊“演出”历史人物角色。

DAY4

餐：早/午/晚

济州岛

宿：HOTEL SHALOM JEJU/GLOUCESTER HOTEL JEJU或同级

- 游览月汀里海滩/城山日出峰/轨道自行车：**早餐后，前往游览【**月汀里海滩**】是济州东海岸一个风景秀丽、氛围文艺治愈的海滩目的地。【**城山日出峰**】不仅是济州岛最具标志性的自然景观之一，更是地质学、生态与文化体验的独特结合地。其类型罕见、地貌壮丽，登顶观日出更是一生必体验的美好瞬间。【**轨道自行车**】让游客在轻松的骑行中欣赏到韩国各地的自然风光。

DAY5

餐：早/午/晚

济州岛

宿：HOTEL SHALOM JEJU/GLOUCESTER HOTEL JEJU或同级

- 游览人参专卖/化妆品专卖/济州水世界/天帝渊瀑布/东门市场/七星路购物街：**早餐后，前往【**人参专卖**】每一根人参都蕴藏着土地与时间的力量，无论是自用还是赠礼，都是一份来自韩国的深情馈赠。【**化妆品专卖**】每一瓶精华、每一片面膜，都承载着对美丽的尊重与科学的匠心。【**济州水世界**】结合了水景和先进投影技术。乐园有15个主题区，为游客带来沉浸式的感官体验，开创了全新的水上娱乐方式。【**天帝渊瀑布**】这是一处由三层瀑布组成的自然奇观，四周绿树环绕，设有步道供游客悠闲漫步。【**东门市场**】游客可以在这里品尝到地道的济州美食，购买特色纪念品，感受济州岛的独特魅力。【**七星路购物街**】是济州岛济州市中心的热门购物街，融合了现代时尚与传统风情。

DAY6

餐：早/午/晚

济州岛

宿：HOTEL SHALOM JEJU/GLOUCESTER HOTEL JEJU或同级

- 游览国家健康中心/橘子果酱DIY体验/海豚观赏游船/每日偶来市场：**早餐后，前往游览【**国家健康中心**】在这里，每一瓶精华、每一片面膜，都承载着对美丽的尊重与科学的匠心。【**橘子果酱DIY体验**】亲手制作济州代表性水果的甜蜜体验。【**海豚观赏游船**】在广袤无垠的海域中，尽情欣赏野生海豚跃出水面的华丽瞬间---这里没有水族箱的束缚，唯有自然的浩瀚与自由！【**每日偶来市场**】是济州岛西归市最大的传统市场之一，已有60多年历史。毗邻著名景点，地理位置优越，交通便利。

DAY7

餐：早

济州岛 - 新加坡

- 早餐后，于指定时间集合，前往**济州国际机场**结束韩国之旅，返回温暖的家新加坡。

若选择搭乘东方航空上海转机，回程特别赠送3天2夜上海市区游

第7天: 济州岛-上海 餐：早/晚 宿：上海柏曼酒店或同级5★
早餐后，搭乘专车前往**济州国际机场**结束韩国之旅，搭乘豪华客机飞往中国最大的金融城市“上海”。抵达后导游接机享用晚餐，之后入住酒店。

第8天: 上海市区游 餐：早/午 宿：上海柏曼酒店或同级5★
早餐后上海旅游巴士观光，拍照打卡**上海网红地标三件套**：上海金茂大厦、上海环球金融中心、上海中心大厦（中国第一高楼，世界第二）。外观**东方明珠塔**，游览**陆家嘴空中长廊**，**墨村LÉI CŪN**以复古帮派建筑以及旧上海风貌为主，容纳了四十多家门店，能吃、能逛、能买、能玩。另外还有全国美食，如新疆、福建、长沙等特色小吃午餐（晚餐墨村自理）。晚餐后游览自费项目**外滩+黄浦江游船**。

第9天: 上海-新加坡 餐：早/午
早餐后车游**浦东新区**，午餐后专车前往浦东国际机场搭乘国际航班返回新加坡。

团费不含: 小费(6新币X3天) 保证自费60新币/人: 外滩+黄浦江游船(中国付费) 本行程为特价赠送行程，行程外含：养生中心、珠宝中心、普洱茶或丝绸厂，参团者不强迫购物但必须跟团参加不可离团。

团费不含:

小费(韩国: 11新币X6天=66新币/人)
新加坡支付, 不含签证费、个人旅游保险

备注:

1. 全程酒店为韩国当地4花酒店, 在不减少景点的情况下, 我社有权调整行程和所住的同级酒店。
2. 韩国各地部分酒店的三人间, 其中加床仅提供的是折叠加床。
3. 如遇人力不可抗拒因素, 如天气缘故(花期推迟或提前)、地方、路阻、车辆故障、等造成行程延误、或不能完成上述景点, 责任不在旅行社不承担赔偿责任。由此产生超支费用由游客自理, 恕不负责额外赔偿之损失。
4. 所有行程顺序、航班时间、最终酒店确认均以出发前的最终确认行程为准。
5. 如若行程和封面有出入之处, 请以当地地接最终确认为准, 中英文行程如有出入, 请以中文行程为准。封面和行程有出入, 以行程为准。
6. 韩国购物店见行程内, 请自行检查物品质量。本公司不对此承担责任。

Website



Facebook



+65 8181 7454

+65 6535 5688

WWW.JUNAIRTRAVEL.COM.SG

101 UPPER CROSS STREET #B1-10/11 PEOPLE'S PARK CENTRE SINGAPORE 058257



TOUR CODE: JA-KAJJ7



HIGHLIGHT

★ JEJU ISLAND

Ecoland Theme Park
Dodudong Rainbow Coastal Road
Yongduam Rock (Dragon Head Rock)
Yongyeon Suspension Bridge (Night View)
O'Sulloc Green Tea Plantation & Museum
Jejudang Bakery & Café
9.81 Park (ATV Gravity Racing)
Teseum Safari
Woljeongri Beach
Seongsan Ilchulbong (Sunrise Peak)
Rail Bike
Dolphin Watching Cruise
Jeju Waterworld
Cheonjeyeon Waterfalls
Maeil Olle Market
Jam DIY Experience
Dongmun Market
Chilseong-ro Shopping Street



MEAL

B/5 L/5 D/5



HOTEL

ALL 4 STAR HOTELS

Imagine
your
Korea

TA00671 COMPANY & GST REG.NO: 198901122H



7D5N Relaxing Jeju Island Circular Tour

Ecoland Theme Park · Teseum Safari · 9.81 Park · Jeju Waterworld



DAY1

SINGAPORE – JEJU ISLAND

- Gather at Singapore Changi International Airport and board a comfortable flight to Jeju Island, famously known as the “Honeymoon Island.” Begin your exciting journey to experience the charm of Korea.

DAY2

MEAL: L/D

JEJU ISLAND

Hotel:Hotel Shalom Jeju/Gloucester Hotel jeju or similar

- Visit to Ecoland Theme Park / Dodudong Rainbow Coastal Road / Yongduam Rock (Dragon Head Rock)/ Yongyeon Suspension Bridge (Night View):** Upon arrival at Jeju International Airport, meet your professional guide and proceed to visit **Ecoland Theme Park** – All aboard a charming vintage train as you journey through Jeju's untouched Gotjawal Forest! Discover scenic themed stops, including the Eco Bridge, seasonal Lavender Fields, and the tranquil Lakeside Station. **Dodudong Rainbow Coastal Road** – Take a scenic drive along one of Jeju's most vibrant coastal routes, famous for its colorful railings and breathtaking ocean views. **Yongduam Rock (Dragon Head Rock)** – Discover the legend of a dragon turned to stone! This striking lava formation on Jeju's northern coast resembles a dragon's head emerging from the sea. **Yongyeon Suspension Bridge (Night View)** – As night falls, enjoy a peaceful walk across this glowing bridge over Yongyeon Pond. The lights, calm waters, and serene setting offer a perfect end to your Jeju journey.

DAY3

MEAL: B/L/D

JEJU ISLAND

Hotel:Hotel Shalom Jeju/Gloucester Hotel jeju or similar

- Visit to O'Sulloc Green Tea Plantation & Museum / Jejudang Bakery & Café / 9.81 Park (ATV Gravity Racing) / Teseum Safari:** After breakfast, proceed to visit the **O'Sulloc Green Tea Plantation & Museum** – Start your day in peaceful green tea fields and learn about Korea's tea culture. **Jejudang Bakery & Café** – Enjoy lunch (at your own expense) at a cozy countryside café offering Jeju-style pastries and a relaxing vibe. **9.81 Park (ATV Gravity Racing)** – Ignite your thrill at this cutting-edge gravity racing park. Experience the rush as you race electric-powered ATVs downhill—powered purely by gravity, no engine needed! **Teseum Safari** – End your day with a charming and delightful visit to this safari-themed teddy bear museum, full of whimsy and warmth.

DAY4

MEAL: B/L/D

JEJU ISLAND

Hotel:Hotel Shalom Jeju/Gloucester Hotel jeju or similar

- Visit to Woljeongri Beach / Seongsan Ilchulbong (Sunrise Peak) / Rail Bike:** After breakfast, proceed to visit the **Woljeongri Beach** – Clear waters, white sand, and trendy cafés make Woljeongri one of Jeju's most beautiful and relaxing beaches. **Seongsan Ilchulbong (Sunrise Peak)** – Hike up this UNESCO site, a volcanic crater by the sea, for

- great ocean and farmland views. **Rail Bike** – Enjoy pedaling along scenic tracks surrounded by fields.

DAY5

MEAL: B/L/D

JEJU ISLAND

Hotel:Hotel Shalom Jeju/Gloucester Hotel jeju or similar

- Visit to Ginseng Store / Cosmetics Store / Jeju Waterworld / Cheonjeyeon Waterfalls / Dongmun Market / Chilseong-ro Shopping Street:** After breakfast, proceed to visit the **Ginseng Store** and **Cosmetics Store** – Every serum and mask reflects care for beauty and science. **Jeju Waterworld** – Korea's first water-themed media park with 12 fun zones featuring media art. **Cheonjeyeon Waterfalls** – Visit three beautiful waterfalls surrounded by forest and trails. Legends say fairies once bathed here. **Dongmun Market** – A lively market with seafood, snacks, fresh produce, and clothes. **Chilseong-ro Shopping Street** – Explore trendy boutiques and local brands on Jeju's stylish shopping street.

DAY6

MEAL: B/L/D

JEJU ISLAND

Hotel:Hotel Shalom Jeju/Gloucester Hotel jeju or similar

- Visit to National Health Centre / Jam DIY Experience / Dolphin Watching Cruise / Maeil Olle Market:** After breakfast, proceed to visit the **National Health Centre & Cosmetics Duty Free Outlet** and **Jam DIY Experience** – A sweet hands-on activity making Jeju's signature fruit jam. **Dolphin Watching Cruise** – Watch wild dolphins leap near the boat in their natural ocean home. (Sightings are not guaranteed.) **Maeil Olle Market** – End your day exploring this lively market with local street food, crafts, and souvenirs.

DAY7

MEAL: B

JEJU ISLAND – SINGAPORE

- After breakfast, gather at the designated time and head to Jeju International Airport to conclude your journey in Korea. Fly back to your warm and welcoming home in Singapore.

BY MU: FREE 3D2N IN SHANGHAI GUIDED TOUR

DAY 7: JEJU ISLAND-SHANGHAI

MEAL: B/D HOTEL: SHANGHAI BORRMAN HOTEL OR SIMILAR 5★

After breakfast, take a private car to **Jeju International Airport** to end your trip to Korea. Then, board a luxury flight to China's largest financial city, "Shanghai." Upon arrival, tour guide will meet you at the airport, you will enjoy dinner before checking into your hotel.

DAY 8: SHANGHAI DAY TOUR

MEAL: B/L HOTEL: SHANGHAI BORRMAN HOTEL OR SIMILAR 5★

After breakfast, Shanghai tour bus sightseeing, take photos and punch in **Shanghai web celebrity landmark three-piece set**: Shanghai Jinmao Tower, Shanghai World Financial Center, Shanghai Center Tower. Appearance **Oriental Pearl Tower**, tour **Lujiazui Air Corridor** (leisure mainly retro lazy buildings and old Shanghai style, accommodate more than 40 stores, can eat, stroll, buy and play. (Dinner own expenses). after dinner enjoy compulsory tour: **The Bund + Huangpu River cruise ship**

DAY 9: SHANGHAI DAY TOUR MEAL: B/L

After breakfast, proceed to **Pudong New Area**, After lunch, proceed to Pudong International Airport back to Singapore.

TIPPING: (6SGDX3D) COMPULSORY TOUR 60 SGD/PAX :

BUND + HUANGPU RIVER CRUISE / PAY TO IN CHINA . This trip is a special Free trip, including shopping tour: health center, jewelry center, Pu'er tea or silk factory, not compulsory to buy ,but need join full .

TIPS: (KOREA: SGD 11 X 6 DAYS = SGD 66/PERSON)

TO BE PAID IN SINGAPORE, VISA FEE, PERSONAL TRAVEL INSURANCE ARE NOT INCLUDED.

REMARKS:

1. the entire hotel for the local 4 flower hotel in South Korea, in the case of not reducing the number of attractions, our company has the right to adjust the itinerary and the same level of hotels stayed.
2. South Korea around the triple room in some hotels, which extra beds are provided only taking extra beds.
3. in case of human force irresistible factors, such as weather causes (flowers delayed or early), landslides, roadblocks, vehicle breakdowns, such as caused by delays in the trip, or can not complete the above attractions, the responsibility does not lie in the travel agency does not bear the responsibility to compensate for the resulting overruns in expenses incurred by the tourists at their own expense, will not be responsible for additional compensation for the loss of.
4. All itinerary order, flight time, final hotel confirmation are subject to the final confirmation of the itinerary before departure.
5. If there is any discrepancy between the itinerary and the cover, please refer to the final confirmation of the local ground transportation. If there is any discrepancy between the English and Chinese itineraries, please refer to the Chinese itinerary. If there is any discrepancy between the cover and the itinerary, please refer to the itinerary.
6. Korea shopping stores are listed in the itinerary, please check the quality of items by yourself, the company is not responsible for this.

Website



Facebook



+65 8181 7454

+65 6535 5688

WWW.JUNAIRTRAVEL.COM.SG

101 UPPER CROSS STREET #B1-10/11 PEOPLE'S PARK CENTRE SINGAPORE 058257